
Protokół Nr XLVII/2018 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 26 września 2018 roku 
 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na obradach. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 13 radnych sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Marka Żelezika – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad – nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza za okres od ostatniej sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Sędziszów. 
8. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2018 – 2028. 
9. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
10. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2018 roku. 
11. Odpowiedzi na interpelacje. 
12.  Wolne wnioski i dyskusja. 
13.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
Zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Nie zgłoszono. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
- przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym ( materiał stanowi załącznik 
do protokołu). 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza? 
Radny J. Strzelec 
- jakie to będą świetlice w Gniewięcinie i w Rynku, czy ludzie tam będą pracować? 
Pan Burmistrz 
- jest to jeden z elementów  Programu Usług społecznych w którym Liderem jest Fundacja 
Perspektywy i Rozwój realizowanego w ramach RPO – program obejmuje świetlicę 
socjoterapeutyczną, Dzienny Dom Pomocy w Krzelowie i świetlice które będą prowadzone 
przez Związek Harcerstwa Polskiego. U nas będą 4 świetlice a w Słupi 3. Jedna w  remizie 
Rynek, w Gniewięcinie jako największe sołectwo i dwie w OSiR – jedna dla Os. Sady i 
przyległych terenów i druga dla Os. Skarpa i przyległych, może zgłosić się każdy a sprawy 
organizacyjną są poza nami. 



Radny J. Strzelec 
- kto będzie zatrudniony i kto będzie odpowiadał za bezpieczeństwo? 
Pan Burmistrz 
- prowadzić i odpowiadać będzie ZHP. 
Radny N. Jawor 
- czy Starosta nie będzie miał kłopotu za cofnięcie zezwolenia na składowanie odpadów? 
Pan Burmistrz 
- wszystko odbyło się zgodnie z ustawowymi kompetencjami. 
Ad. 6 
Radny R. Dębicki 
- cieszę się że udało się uporządkować teren przed Skarpą a ulicą Leśną ale wykoszono tylko 
tam gdzie był płaski teren a zbocze nie, prośba o wycięcie tych krzaków, 
- mieszkańcy skarżą się na wizyty młodzieży w tych krzakach, prośba o piesze patrole Policji. 
Radny J. Wiencek 
- przekażę do ZUK zdjęcie z ul. Leśnej aby wyciąć zakrzaczenia, 
- wyprostować drogowskaz na ślimaku na obwodnicy. 
Radny J. Strzelec 
- na ostatniej sesji składałem interpelację o zagrożeniu jakie stwarzają nachylone nad 
budynkami drzewa, 
- odpowiedział Pan że nie musi odpowiadać na pisma kierowane do Pana, na każde trzeba 
odpowiedzieć a zwłaszcza te kierowane do projektu budżetu, 
- wyciąć drzewa koło posesji p. Kołodziej i p. Kurdek, 
- utwardzić teren k/Osucha tam zawracają samochody, 
- zapytał czy w naszej gminie były gospodarstwa, które ucierpiały suszowo? 
- czy są informacje w sprawie dopłat do wymiany pieców? 
- szkoła nie jest taka jak powinna być, takie zdarzenie w dzisiejszych czasach nie powinno 
mieć miejsca, 
- kiedy będzie zamontowany przystanek, zaczyna się szaruga jesienna. 
Radny M. Żelezik 
- zapytał czy budowa chodnika w Tarnawie znajdzie się w budżecie na 2019 rok. 
- kiedy praktycznie ruszy fotowoltaika i od którego miejsca rozpoczną montaż? 
Radny Z. Adamski 
- po raz kolejny przypominam o kracie ściekowej przy przejeździe przy dużych opadach woda 
nie odpływa, 
- czy były rozmowy na temat ruchomych płyt na przejeździe i zjazd z przejazdu, 
- zgłaszałem montaż 2 luster na ul. Jędrzejowskiej, koszty nie są duże, od dziś koniec objazdu 
ale tam jest wąsko i niebezpiecznie, 
- plac zabaw w Rynku, Naczelnik powiedział że jak dostanie polecenie od Burmistrza to 
wykona bramkę, 
- zarośnięte znaki, pobocza i mosty, 
- wykosić plac zabaw przy PGR, 
- brak światła ulicznego na ul. Cichej. 
Radny W. Tabor 
- skrzyżowanie drogi powiatowej z gminną koło świetlicy wyciąć krzaki w pasie drogowym 
bo tam nie ma właściciela, 
- ustawić znak na skrzyżowaniu w obrębie dróg gminnych przy świetlicy. 
Radny Z. Gładki 
- przypominam i proszę o remont krat na drodze do fermy w Pawłowicach, stwarzają 
zagrożenie, 



- w Pawłowicach został zaczęty chodnik przez park, tam wystarczy wysypać kamień i usunąć 
zarośla, 
- droga powiatowa za Łowinią w kierunku Wojciechowic w prawo w dół k/Lecha zasypał 
część drogi a teraz na drugiej części za rzeką ułożył łęciny na drodze i ludzie jeżdżą po 
czyimś polu, trzeba zrobić rozgraniczenie. 
Radna A. Konieczna 
- nad drogą gminną wierzby płaczące uderzają o przejeżdżające samochody, 
- teren szkółki na krzyżówce zarośnięty słup oświetleniowy. 
Radny N. Jawor 
- co będzie jeśli dostaniemy odpowiedź odmowną odnośnie drogi do Piołunki gdy nie 
zostanie zaliczona do powodziówek, czy wtedy będzie dokończona? 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- poprosił Panią Sekretarz o wprowadzenie do uchwały w sprawie uchwalenia statutu gminy. 
Pani Sekretarz 
- dzisiaj będziemy głosować nad statutem, pracowaliśmy nad nim na posiedzeniach komisji 
gdzie uwzględniono zgłoszone poprawki. Obecnie obowiązujący statut jest z 2003 roku, był 
nowelizowany i ma tekst jednolity z 2013 roku. w styczniu sejm podjął ustawę  z dnia 11 
stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie 
wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. Uregulowano 
następujące zagadnienia: 
- kadencja trwa 5 lat, 
- głosowanie jawne i sposób jego przeprowadzenia, 
- obowiązek transmitowania obrad, 
- tryb rozpatrywania interpelacji, 
- nowe zadania budżet obywatelski, kluby radnych, komisja skarg i wniosków, 
- inne będą regulowane już przez radę  nowej kadencji jak inicjatywa uchwałodawcza 
mieszkańców. Rady były zobligowane do zmian statutów lub uchwalenie nowych. U nas 
opracowaliśmy nowy statut, wczoraj wpłynęło pismo od Wojewody zwracające uwagę, że 
mija czas na uregulowanie tych spraw. 
Zwrócono uwagę że nie powinno się przenosić zapisów z ustawy i nie może wykraczać poza 
delegacje jakie zostały Radzie przyznane. 
Mieliśmy 3 poprawki: 
- § 14 jest zapisane § 51 a powinno być § 53, 
- § 18 ust. 1 skreślić słowo „zwołania”, i ust, 2 skreślić „o zwołaniu”  
- była propozycja że interpelacje będą przekazywane do Przewodniczącego Rady przed sesją. 
Mecenas uważa że nie możemy tak zapisać bo byłoby to niezgodne i byłyby pewne 
ograniczenie. 
Przedstawiła zapis § 123 w naszym projekcie i propozycje Wojewody w brzmieniu: 
„Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego i ma zastosowanie do kadencji organów gminy, 
następujących po kadencji w czasie której uchwała ta weszła w życie”. 
Mam prośbę aby uwzględnić propozycje Wojewody i przeredagować zapis § 123. 
Pan Przewodniczący 
- uważam że te słowa „zwołanie” i „o zwołaniu” oraz zapis § 123 możemy uwzględnić, 
Głosowanie uchwały w sprawie statutu Gminy Sędziszów. 
15 głosów – za              uchwała Nr XLVII/319/2018 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 



- to że chcemy materiały w odpowiednim czasie zgadzam się, ale w poniedziałek dostaliśmy 
pismo o przekazaniu środków na 500+ w kwocie 663.106zł i na zadania zlecone w USC w 
kwocie 2008zł, musimy wprowadzić do budżetu bo jest okres sprawozdawczy i wszystko 
musi się zgadzać. 
Odczytała projekt uchwały w sprawie zmian WPF na lata 2018 – 2028 
Głosowanie 
15 głosów – za                     uchwała Nr XLVII/320/2018 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- zwróciłam się do Rady bo jest koniec kadencji i nagle decyzja o remoncie dachu na budynku 
SCK. Prosiłam o ksero kosztorysu ofertowego nie otrzymałam. Oczywiście później dostałam 
ale odręczną notatkę jako niby kosztorys. To nie ja powinnam się wstydzić za to pismo, to 
Pan Burmistrzu powinien się wstydzić dziwię się że pozwoliłeś na przekazanie tego 
dokumentu, za chwilę rozdam ksero i sami zdecydujecie czy będzie głosować nad uchwałą. 
Rozdała ksero notatki, każdy zdecyduje co zrobi. 
Pan Burmistrz 
- na wspólnych posiedzeniu Komisji Pani Radna Wójcik zwróciła się aby w trybie pilnym 
przedstawić kosztorys inwestorski na wykonanie remontu dachu na SCK. Jest konieczność 
zabezpieczenia przed zimą bo przecieka, mamy złożone wnioski do programu ale nie wiemy 
czy dostaniemy pieniądze. Istnieje konieczność wykonania podstawowego zabezpieczenia 
przed zimą. Z kosztorysu który był robiony do projektu do RPO wydział BRI wyciągnął te 
elementy, które będą niezbędne do wykonania. Kwoty są szacunkowe a ile potrzeba okaże się 
w procedurze przetargowej. My nie możemy udostępniać kosztorysu inwestorskiego one są 
tylko i wyłącznie dla inwestora żeby mógł oszacować wartość zamówienia. My dajemy 
przedmiar robót gdzie jest ujęte jakie czynności mają być wykonane. To co radna rozdała jest 
to przedmiar wyjęty z ogólnego kosztorysu. Każdy starający o zadanie będzie wiedział 960m2 

powierzchni  w tym zerwanie starej papy, czyszczenie nawierzchni, gruntowanie, pokrycie 
jedną warstwą papy i obróbki przy kominach. My to szacujemy, to jest wewnętrzna sprawa 
zamawiającego a starający się o zadanie szacuje wg siebie my nie mamy prawa udostępniać 
kosztorysu inwestorskiego, proszę nie nakłaniać abym przekraczał przepisy prawne. 
Mówiłem że dajemy kwotę ale mam nadzieję że pieniędzy zostanie, wybierzemy najtańszą 
firmę. Wydamy tylko tyle ile wyniesie najtańsza oferta. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- Pan uważa że ten dokument jest właściwy, proszę odpowiedzieć na moje pytanie. 
Pan Burmistrz 
- tylko tyle, uważam że podaliśmy zakres robót. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- proszę nazwać ten dokument co to jest. 
Pan Burmistrz 
- to jest przedmiar robót jaki ma być wykonany i tylko tyle. Proszę nas nie prosić o kosztorys 
inwestorski przed procedurą przetargową. 
Radny J. Wiencek 
- też zawodowo zajmuję się takimi sprawami dla mnie to jest wystarczające, wg mnie nie jest 
źle. Nie byłoby sensu robić przetargu, wg mnie dokument jest dobry, jest podany zakres żeby 
zabezpieczyć. 
Radny J. Strzelec 
- wcześniej WPF przegłosowało 15 osób, my już pozwoliliśmy zabezpieczyć te pieniądze to 
zadanie było w budżecie. 



Pan Przewodniczący 
- poddał po głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 
Głosowanie 
12 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się                   uchwała Nr XLVII/321/2018 
Ad. 10 
Pani Skarbnik  
- odczytała uchwałę RIO w sprawie opinii o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2018 
roku. 
Radny J. Wiencek 
- proszę odpowiedzieć czy RIO jest wiarygodną instytucją, ostatnio słyszy się że nawet ich 
dokumenty są podważane. Czy możemy się na tym oprzeć że nasza gmina jest zadłużona 
bezpiecznie, że nie ma zagrożenia? 
Pani Skarbnik 
- RIO zostało powołane po to aby pilnować finansów gmin, mieliśmy 5 osobową kontrolę z 
RIO. Inspektorzy wypowiadali się o nas pozytywnie, wszystkie informacje z RIO 
publikujemy na stronach BIP, trzeba mieć jakieś zaufanie. Opinie RIO są dowodem na to że 
gmina postępuje prawidłowo, zadłużenie jest przeznaczane na wydatki majątkowe. Dochody 
bieżące są znacząco wyższe od wydatków bieżących a różnica przeznaczana na inwestycje. 
Środki na inwestycje to rozwój gminy, tak jak budowa nowej oczyszczalni czy kanalizacji 
następne pokolenia nie będą musiały tego robić, a że trochę kredytu spłacą no to trudno. 
Radny J. Wiencek 
- jeżeli się wokół słyszy takie uwagi że nawet do RIO nie mają zaufania dlatego zadałem 
pytanie, Skarbnik wyjaśniła to trzeba wierzyć że to jest dobre. 
Radny N. Jawor 
- kto może podważyć decyzje RIO? 
Pani Skarbnik 
- Ministerstwo Finansów bo oni powołują instytucje jakimi są RIO jako przedstawicieli rządu. 
Radny N. Jawor 
- kończy się kadencja a Przewodniczący nie pozwala mi dokończyć. 
Radny R. Dębicki 
- Pani Skarbnik odczytała opinię, my dostaliśmy sprawozdanie z wykonania budżetu i nad 
tym powinniśmy głosować. 
Radny J. Strzelec 
- Pani Skarbnik powiedziała że gmina się rozwija, rozumiem ale minus rośnie, każdy z nas tak 
zrobiłby. 
Pan Burmistrz 
- wchodzimy w jakąś polemikę, politykę ale polityka to rozwiązywanie problemów ludzkich. 
Do radnego Strzelca w tej polityce, którą proponuję to jest z pełnym bezpieczeństwem żeby 
czegoś nie przekroczyć skoro WPF pozwala jeszcze zwiększyć ale nie robimy tego. Z czego 
co robiliśmy dotychczas można było zrezygnować? Dlaczego rozbudowa Urzędu a nie np. 
OPS, była szansa pozyskać 1.000.000zł  z UE, nie mieliśmy archiwum, dostosowano budynek 
dla niepełnosprawnych, po 4 osoby były w pokoju. 
Których kolejnych rzeczy było nie robić świetlic, dróg, oświetlenia. Zadłużenie jest w pełni 
bezpieczne a takie nieprawdziwe dane niektórzy podają. Ceny bardzo idą w górę, jeśli teraz 
nie zrobimy ile będzie za kilka lat. Ponad 80 mln pozyskaliśmy na różne rzeczy, na dziś 
mamy  kredyty przy obsłudze 2%. Co mamy nie pomagać bezrobotnym, nie wspierać różnych 
organizacji. Trochę obiektywizmu przy tej ocenie, niech każdy przeanalizuje co zrobił dla 
innych. U nas to co było wykonane robiliśmy dobre rzeczy. 



Radny J. Strzelec 
- na razie Pan robił to co Rada kazała, złotówki Pan nie może wydać jeśli Rada nie pozwoli. 
Drogi mówi Pan o długości a mamy o szerokości 2,5m. autobusy rozjeżdżają bo to są ścieżki 
rowerowe, kadencja się kończy i drogi się kończą. Ludzie mówią nawet w Urzędzie zadań 
przybywa a kto to będzie obsługiwał. Cały rok minął i Pan nie wiedział że leje się w SCK. 
Mówi Pan że u Strzelca drogi zrobione, las sprzedany za 200tys. i za to zrobione. 
Pan Burmistrz 
- dach, ktoś nie chce tego zrozumieć tyle razy się powtarza to chociaż chęć jakiegoś 
przyswojenia, nauczenia się. Mówiłem że złożyliśmy projekt do RPO terminy się oddalały, 
gdyby było na 100% wiadomo że dostaniemy pieniądze to zakres byłby inny. Mówiliśmy że 
nie robimy dróg w standardzie bo byłoby 30km a nie 160km na terenie gminy. Czy nie lepiej 
węższe a żeby było więcej czy zrobić klinowaniem i wystarczy na kilka lat. Nie przypisuję 
sobie, to Rada ustala budżet, to budżet decyduje o ty co się robi. Byłeś przeciw temu 
budżetowi czyli wszystkiemu co się robi. Różne działania były takie, że gdyby większość nie 
przytrzymała to ten budżet zdewastowalibyśmy. Gdyby nie powołać spółki ZUK, podzielić 
szkołę, gdyby nie większość Rady to co byłoby. 
Pan Przewodniczący 
- przerwał dyskusję. 
Ad. 11 
Pan Burmistrz  
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radny R. Dębicki – po negocjacjach z właścicielem terenu przy os. Skarpa doszliśmy do 
porozumienia, pozwala na podstawowe koszenie, będziemy stopniowo to wykonywać. 
Właściciel zadeklarował że po upływie 3 lat sprzedadzą samorządowi, przypomnieli też że 
przekazali działkę pod drogę na Skarpę, 
- wystąpiliśmy do Policji o zintensyfikowanie patroli w tamtym terenie, 
Radny J. Wiencek – jeśli to nasza działka to usuniemy, 
- o drogowskaz na ślimaku zwrócimy się do ZDP. 
Radny J. Strzelec – drzewa wyciąć tam gdzie zagrożenie, jeśli są na naszym terenie lub w 
pasie drogowym to będziemy działać, 
- ja mam obowiązek odpowiadać na pisma i odpowiadam, staramy się dotrzymywać 
terminów. Jeszcze raz powtarzam wnioski do budżetu są po to aby pracować nad budżetem i 
albo jest coś ujmowane albo nie, 
- krzaki będziemy stopniowo wycinać, 
- postaramy się dowieźć kamień k/Osucha, 
- o suszę wystąpiło 1 gospodarstwo ale nie stwierdzono strat powyżej 30%, 
- docieplanie domów i wymiana pieców, w naszej gazecie jest informacja że taki program 
będzie funkcjonował. 5 października w godzinach 1630 – 2030 będzie spotkanie w tym temacie 
w SCK. Będzie przedstawiciel Ministerstwa Środowiska wyjaśniał te sprawy. Dotacja będzie 
uzależniona od dochodu i dotacja wyniesie od 30% - 90%, 
- w szkołach temat się pojawia, trzeba apelować aby rozmawiali z rodzicami na temat 
higieny, 
- czekamy na dostawę wiaty przystankowej. 
Radny M. Żelezik – chodnik w Tarnawie mam nadzieję że ta budowa będzie wykonywana bo 
natężenie ruchu jest ogromne. Chodnik to jest priorytet dla bezpieczeństwa dla Starostwa i dla 
nas, 
- trudno odpowiedzieć kiedy zostanie rozstrzygnięty przetarg na fotowoltaikę i kiedy 
rozpocznie się inwestycja. 
Radny Z. Adamski – krata ściekowa i ruchome płyty było wystąpienie, czekamy kiedy zrobią, 
- również o przejazd występowaliśmy, PKP pewnie czeka ………………. 



Radny Z. Adamski 
- zjazd z przejazdu jest okropny, 
- kratkę zalepiają, proszę o kopie ostatnich pism. 
Pan Burmistrz 
Radny Z. Adamski – wystąp o udzielenie informacji publicznej i otrzymasz, nie będziemy się 
już spieszyć, 
- o lustra na ul. Jędrzejowską występowaliśmy, możemy tylko wnioskować a nie możemy 
zmusić, 
- bramka na placu targowym, dobrze byłoby aby ten co zniszczy to naprawił, 
- zarośnięte znaki przy drogach, na bieżąco wykaszamy, zwrócimy się do ZDP, 
- plac przy Klonowej na bieżąco kosimy, jeszcze raz ZUK w tym roku wykona, 
- światło przy ul. Cichej naprawimy. 
Radny W. Tabor – krzewy nad drogą ZUK podetnie, ale mają tyle zadań że to trochę trwa, 
- oznakowanie postaramy się zrobić. 
Radny Z. Gładki – ma być zrobione w najbliższym czasie, 
- zleciliśmy wykonanie dojścia dla dzieci przez park, 
- rozgraniczenie do geodety, 
Radna A. Konieczna – wystąpimy do właściciela szkółki drzewek aby przycięli bo to ich 
własność. 
Radny N. Jawor – droga do Piołunki dziś nie potrafię odpowiedzieć. 
Radny J. Wiencek- prośba do ZUK aby zrobić barierkę przy schodach między blokami 11 – 4, 
- wyrównamy teren k/hydroforni na Skarpie. 
Radny J. Strzelec 
- zgłaszałem wycięcie drzew k/ Kurdek i Pan nie odpowiedział, 
- kamieniec na Podlesiu zgarnąć do środka bo strasznie wygląda, 
- mówi Pan że nie wejdziecie wycinać na posesji a jeśli są starsze osoby to dlaczego strażacy 
tego nie mogą zrobić gdy zagraża budynkom sąsiada. 
Radny Z. Gładki 
- droga jest dojazdem do kilku gospodarstw i łączy się z Boleścicami. 
Pani Sekretarz 
- jeśli droga nie ma statusu drogi gminnej to właściciele muszą wystąpić do Burmistrza, sam 
tego nie może. 
Radny W. Tabor 
- zgłaszałem rozgraniczenie działki pasa drogowego koło domu weselnego w Gniewięcinie. 
Pan Burmistrz 
- tam rozgraniczenie było, jutro ma być p. Surówka i pomoże Gabrysi to rozwiązać wg map i 
dojść do porozumienia. 
Radny Z. Adamski 
- sprawdzić jak wygląda budowa kanalizacji tam nie ma żadnego nadzoru. 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informacje Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia gminnego  do 
zaakceptowania przez Radę Miejską kart i spisów inwentaryzacyjnych nieruchomości: 
1) działek położonych na terenie gminy Sędziszów obręb 33 Zielonki o łącznej powierzchni 
0,9350 ha ( Nr 194 o pow. 0,0490 jako grunt wiejski – tzw. sołtysówka oraz Nr 338 o pow. 
0,8860ha działka stanowiąca drogę dojazdową do pól).  
2) działek położonych na terenie miasta Sędziszów obręb 0,3 o powierzchni 0,0079 ha (droga 
wewnętrzna – działka Nr1620/4) 
Pan Burmistrz 
- odczytał odpowiedź dla radnej Wójcik – pismo w załączeniu do protokołu. 



Przedstawił wykaz prac w ramach tej kwoty: 
- ogrodzenie do piaskowania 
- czyszczenie po piaskowaniu  
- malowanie podkładem 
- szpachlowanie 
- 2x czarny mat 
- założenie 18 szt. klocków hamulcowych, 
- wymiana lamp oświetleniowych 
- dorobienie ramy okiennej 
- spawanie blach pod podłogą i założenie podłogi, 
- uzupełnienie desek w suficie i malowanie 
- dorabianie …….maszynisty 
- szycie i montaż fartucha 
- wprawienie szyb, 
- tabliczki znamionowe 
- węże hamulcowe 
- uzupełnienie brakujących blach i nitów 
- sprzątanie terenu po remoncie  
Nie pamiętam co w radiu na gorąco mówiłem, wcześniej 10 lat temu najtańsza oferta była 
kilkanaście tysięcy bez piaskowania i mycia, sprawdzę dokładnie i podam informację. 
Obecnie pracowali maszyniści, Stowarzyszenie Sady, samo piaskowanie to jest 200zł/godz. tj. 
ok 10tys. gdyby wyszacować to co ludzie społecznie zrobili nie na pokaz medialny. Już raz te 
informacje przedstawiałem dzisiaj powtarzam jeszcze raz, mamy odnowiony piękny zabytek 
na kolejne lata. Nie wiem jakich argumentów użyć żeby udowodnić że to było gospodarnie i 
oszczędnie ze strony Urzędu. 
Radny J. Jaworski 
- w odnowienie tego parowozu p. Ogonowski bardzo wiele pracy włożył przy pomocy 
kolejarzy, emeryci zwracali się do mnie jak można oczerniać człowieka, który za małe 
pieniądze zrobił tyle. Dziwię się że takie sprawy się porusza. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- czy ja wymieniłam nazwisko i oczerniałam tego Pana, ja zwróciłam się do Burmistrza. 
Radny J. Jaworski 
- emeryci do mnie powiedzieli że ja to powiedziałem ale wyjaśniłem sobie z nimi. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- były rozbieżności i dlatego się zwróciłam o wyjaśnienie, Burmistrz odpowiedział i temat 
zamknięty. 
Radny N. Jawor 
- to znaczy że został zdewastowany czy był kompletny. 
Pan Burmistrz 
- oni doprowadzili do stanu jaki był wcześniej. 
Pan Przewodniczący 
- kończy się kadencja Rady mijają 4 lata zamknęło się wszystko w pewnej ramie rozpoczęło 
się od pisania skarg i podejrzeń i tak się zakończyło. To co zrobione pozostanie w naszej 
gminie, ostatnia duża inwestycja GASPOL to wiele lat pracy. Na otwarciu Prezes powiedział 
że Burmistrz 8 lat za tym jeździł. Ostatnio 5 osobowa kontrola z RIO kto z nas był choćby na 
minutę poproszony do inspektorów celem wyjaśnień jakichś nieścisłości, nikt a to dlatego że 
za nic radny nie jest odpowiedzialny. Mam gorącą prośbę aby doceniać tą pracę a nie robić 
niepotrzebnych sugestii do Burmistrza i Urzędu. 
Radny J. Strzelec 
- KGW zgłosiło że kończy się rok a nie zostały zakupione krzesła z funduszu sołeckiego. 



Radny J. Jaworski 
- zbliża się zima parkingi przy Dworcu są oblegane i koło Przychodni i SCK, jest miejsce na 
rampie za stają diagnostyczną, zarośnięte i nie ma lamp, czy nie można ustalić z PKP żeby to 
wykorzystać na dodatkowy parking, wystąpić o udostępnienie. 
Ad. 13 
Przewodniczący zamknął obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                                  Sekretarz                                    Przewodniczył 
 


